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Abstract (en)
A coaxial plug-connector includes a plug with a front-end socket-plug part (1) and a counter-plug with a front-end pin-plug part (2), in which the inner
conductor (5,12) is retained in the outer conductor (3,13) in an insulating material body (4,14). With the socket-plug part (1) joined together with
the pin-plug part (2) of the counter-plug, the free inner-conductor ends of one side, and the free outer-conductor ends of the other side, are joined
together to make contact under spring tension. At least one part of the inner conductor (5) of the plug comprises a leaf-spring (6) arranged within
an insulating tube (7) concentrically aligned with the outer conductor (3), the insulating tube (7) being a finger-type tube extension of the insulating
material body (4) jutting into the socket-plug part (1) of the plug, with the leaf-spring (6) bent once, twice or more along its length, normal to its leaf-
spring plane. With the plug and counter-plug joined together, the plug pin (11) presses the leaf-spring (6), as a result of the latter's bent shape,
against the near wall of the insulating material tube (7).

Abstract (de)
Koaxial-Steckverbinder, bestehend aus einem Stecker mit einem frontseitigen Buchsen-Steckerteil (1) und einem Gegenstecker mit einem
frontseitigen Stift-Steckerteil(2), bei dem beim Stecker und Gegenstecker der Innenleiter (5, 12) im Außenleiter (3, 13) in einem Isolierstoffkörper
(4, 14) gehaltert ist. Hierbei ist wenigstens der Teil des Innenleiters (5) des Steckers im Bereich seines Buchsen-Steckerteils (1) eine innerhalb
eines zum Außenleiter (3) konzentrisch ausgerichteten Isolierstoffrohres (7) angeordnete Blattfeder (6), die über ihre Länge senkrecht zu ihrer
Blattfederebene ein-, zwei- oder mehrfach gekrümmt ist. Das Isolierstoffrohr (7) ist dabei ein fingerartiger Rohransatz des Isolierstoffkörpers (4).
Beim Zusammenfügen von Stecker und Gegenstecker greift der Steckerstift (11) in die Rohröffung (9) am freien Ende des Isolierstoffrohres (7) ein,
drückt dabei die Blattfeder (6) unter Ausnutzung ihrer gekrümmten Gestaltung gegen die nahe Innenwandung des Isolierstoffrohres (7) und spannt
diese kontaktgebend. <IMAGE>
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